
HVA ITFK’S styremøte nr. 3/2023 

NÅR Onsdag 10. mai kl 18:00 – 20:00 

HVOR Felleskjøpet Levanger 

HVEM Andreas Trefjord, Øystein Klokkerhaug, Ingrid Rein, 

Nils B. Skaar, Reidar Olsen, Lise Tromsdal, Geir T. 

Widerøe, Sture Green 

 

Forfall: 
 

16/23 Gjennomgang av forrige møte 

Gjennomgått. 

17/23 Innkomne mail 

Kommet invitasjon til fuglehundtinget. Leder og Nils B. Skaar møter for ITFK og gis fullmakt til å 

stemme på klubbens vegne. 

Vararepresentant for styret i FKF har trukket seg. 

Kommet svar på søknad fra Værdalsbruket. Vi har fått tildelt 5000,- kroner i sponsormidler i år. 

Kommet mail fra FKF med oppfølging av «lavlandssaken». 

Fått bekreftelse fra Sparebank1 om sponsormidler til jaktprøver. 

18/23 Medlemstall og økonomi 

Pr dags dato er vi 556 medlemmer i klubben. 

Kasserer forteller litt rundt klubbens økonomi, som kan oppsummeres som god. 

19/23 Fra utvalgene 

Akt. Sør 

Har gjennomført aktivitetsuke. Godt oppmøte tross dårlig vær. Folk virker å være positive til tilbudet. 

Er i gang med dressurkurset på Rinnleiret, ca 60 deltakere. God hjelp av instruktører og god 

deltakelse. 

Akt. Nord 

Godt i gang med dressurkurs på Nedre Lein. 18 hunder på appell, 12 på apport og 10 på valpekurs. 

Godt fornøyd med hjelpevillige instruktører i år. Ligger i rute med treningsterreng. 

Jaktprøveutvalget 

Arrangert verdalsprøven i vinter. Veldig bra premiestatistikk. Godt vær og sekretariatet på Rinnleiret 

fungerte godt. Alt i alt, et vellykket arrangement. Har flere tanker i luften rundt det å gjøre høstprøven 

enda mer attraktiv, men foreløpig ikke noe konkret enda. Planlegger Verdal hotell til høsten. 

Utstillingsutvalget 

Ikke veldig mye aktivitet siden siste møte. Skal ta en runde hos Frode Winge med rydding og 

organisering av tilhengeren. Tørkarypene er snart klare for salg. 



 

Dommerutvalget 

Ingen ny aktivitet siden sist. 

20/23 Treningsterrenget i Markavola 

Vi må sende inn ny søknad om tillatelse til å bruke treningsterrenget i Markavola. Dette må gjøres 

fortløpende siden søknaden skal behandles på politisk nivå. Akt.Sør følger opp dette så raskt som 

mulig. 

21/23 Instruktørutdanning 

FKF har et ønske om å stramme inn kravene for å bli utdannet instruktør. Et av kravene er at 

instruktørene må binde seg til en 5 års avtale med en godkjent FKF-klubb som må fornyes. Leder av 

dommerutvalget tar en runde fortløpende med klubbens instruktører for å høre hvem som fremdeles er 

interessert i å ha den tittelen og vervet for klubben. 

 

Eventuelt:  

Det blir overrakt en blomsterkvast til Nils for seier i NM. med klubbens gratulasjoner. 

Leder utstillingsutvalget fremmer forslag om tilbud om klipping av hund. Styret stiller seg bak 

forslaget, og vil komme med tilbud om dette før Stiklestadutstillingen. Pris vil bli 200,-. 

Neste styremøte blir: Onsdag 14. kl 18:00 på Felleskjøpet Levanger. 

Referent R. Olsen 

 


